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Szanowny Panie Marszałku i Szanowna Pani Przewodnicząca, 
 
wedle mojej wiedzy tylko miasta podpisywały Pakt Mediolański czyli Pakt o Miejskiej 
Polityce Żywnościowej.  
 
Uważam, że to by było naprawdę coś gdyby nasze Województwo jako pierwsze 
podpisało by ww. Pakt, starając się o stworzenie polityki żywnościowej dla 
województwa, opartej o niemarnowaniu żywności i wspierania lokalnych rolników. Był 
by to ważny sygnał też dla innych województw i landów w Europie, jak ważne jest m.in. 
nie marnowanie żywności i wspieranie rolników.  
 
Oczywiście nic nie stoi na przeszkodzie by stworzyć Pakt np. Toruński - czyli Pakt o 
Wojewódzkiej Polityce Żywnościowej.  
 
Poniżej petycją, którą złożyłem dziś również w tej sprawie do Torunia. 
 
Jednocześnie zwracam się z propozycją rozważenia postawienie jadłodzielni 
w obrębie urzędu marszałkowskiego. Będzie to bardzo dobry sygnał promujący nie 
marnowanie żywności. 
 
Serdecznie pozdrawiam  
Marcin Łowicki 
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